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Egentliga Finlands närings-, trafik- och miljöcentral (NTM-centralen) har den 
19.1.2023 bett skärgårdsstaden Pargas samt statsrådets skärgårdsdelegation om 
skriftliga utlåtanden gällande rutten Gustavs – Iniö. I utlåtandebegäran ber NTM-
centralen om ett ställningstagande gällande om färjan MS Sterna som tagits i 
bruk på rutten Heponiemi (Gustafs) – Kannvik (Iniö) med sin 7-12 bilars bättre 
kapacitet men sämre passagerarutrymmen skall hållas på linjen, eller om tidigare 
trafikerande MS Aura, med sina bättre passagerarutrymmen men mindre 
kapacitet, skall återbördas till rutten.  
 
Pargas stad har fått utlåtanden från SFPs styrelse i Iniö samt Iniös deltidsboenden 
rf och skärgårdsnämndens Iniörepresentanter har diskuterat ärendet. Pargas stad 
har i linje med dessa efter att ha hört skärgårdsnämnden gett ett utlåtande åt 
NTM-centralen inom tidsfristen 17.2. I utlåtandet konstaterar man i linje med de 
lokala utlåtandena att ändamålsenliga och tillgängliga utrymmen för passagerare 
är nödvändiga året om,  och går före det även så viktiga kapacitetsbehovet. 
Pargas stad tar därför i utlåtandet ställning för ett återbördande av MS Aura till 
rutten. Utlåtandet betonar att turtätheten på rutten bör ökas de tider på året 
som kapacitetsbehov finns. 

 
Bilaga Pargas stads skärgårdsnämnds utlåtande 17.2.2023 gällande byte av färja (M/S 

Aura - Sterna) på rutten Heponiemi-Kannvik, Iniö. 
 
Föredragande Turismchef Benjamin Donner, tfn 040 483 8282 
 fornamn.efternamn@pargas.fi 

 
Beslutsförslag Antecknas för kännedom. 

 
Beslut Antecknades för kännedom. 
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